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Referat af skolebestyrelsesmøde 9.juni 2022     kl. 17.35 -20.35 (tidspunktet er rykket pga. møde i ansættelsesudvalget) 

 

 

Vejl. tid Emne Ansva
rlig  

Baggrund/ 
forudsætnin
ger/forbered
else/ bilag 

Ønsket resultat 
(Orientering? 
Information? 
Godkendelse? 
Drøftelse?) 

Referat/beslutninger taget 

      

17.35-
17.40 

Formalia.  
Processtyrer: Ida 
Ordstyrer: Trine 
Godkendelse af seneste referat. 
Godkendelse af dagsordenen 
 

   Referat godkendt. 
Dagsorden godkendt. 

17.40-
17.55 

1. Nyt fra elevråd. 
Og har Skolebestyrelsen spørgsmål 
til elevrådet, som det kan tage med 
tilbage og drøfte? 
 

   Elevrådet var desværre ikke repræsenteret. 
Næste år vil prioritere at elevrådsformand og næstformand 
er fra afdeling 2 og at repræsentanten, som skal være med 
til bestyrelsesmøderne, er fra 8. eller 9, da møderne ligger 
om aftenen. 

17.55-
18.10 

Opsamling fra 
kontaktforældremødet og hvad 
skal vi arbejde videre med? 

   Vi havde et super godt kontaktforældremøde, som 
bestyrelsen har fået gode tilbagemeldinger på. 
Der er blandt forældrene blevet efterspurgt eller spurgt ind 
til følgende: 

- En platform, som alle forældre kan tilgå, lægge og 
finde relevante dokumenter og pjecer. 

- Et oplæg om digital dannelse for forældrene. 
- Hvordan skolen vil håndtere at spec. flytter tilbage 

til Kildevældsskolen – og vi bliver samlet til en ny 
udgave af skolen. Det er vigtigt, at vi har fokus på 
elevsiden, og på samarbejdet mellem almen og spec. 



 2 

Vi har møde med forælder fra spec. for at få input 
derfra. 

- Musikalsk skole. Morgensang, samlinger og kor (der 
er en plan for til næste skoleår.) 

- Ny guidning til kommende kontaktforældregruppe. 
Startpakke til nye kontaktforældre. De nye forældre 
skal have dem på papir, de kan eventuelt gives på 1. 
store forældremøde. Vil gerne have at lærerne er 
opmærksomme på nye kontaktforældregrupper, og 
at alle får folderen på første forældremøde. 

             Ida og Anders færdiggør folderen til kontaktforæl-             
drene. 
         

18.10-
18.20 

Hvordan samler vi op på 
bestyrelsens bod på 
markedsdagen? 

   Forældre var engagerede når de kom forbi bestyrelsens 
bod. Så det var meget vellykket.  
Der er lavet en lille film af hvad forældrene sagde til 
bestyrelsen. 
Næste skoleår inviterer vi også børnehaverne med til 
markedsdagen. Man kunne evt. samle specialklasserækken i 
en af gårdene. 
Ideerne fra filmen bliver skrevet ned og vi følger op på dette 
på næste møde. 
 

18.20-
18.30 

To-delingsprocessen; 
informationer til forældre, flytning, 
fejring? Hvad kommer til at ske? 
 
OBS på at vi fremover skal have en 
ny struktur med overgang fra ”lille 
Kilde til store Kilde” 
forældreinformationsmøder. 

   Vi har igangsat en flytteproces, så klasserne flytter rundt i 
den kommende periode, så børnene i det nye skoleår 
starter op i de nye klasser, og så der ikke skal flyttes helt så 
meget til februar. 
Medarbejderne er tilfredse med at være i to afdelinger, 
men er mere bekymret for, om de skal flytte hvert eller 
hvert andet år. 
Vi har et øget fokus på det pædagogiske arbejde i 
fagteamene. 
Vi starter op med en lille navnekonkurrence det næste 
skoleår.  
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Sommermiddag 

18.30-19.15 
19.15-
19.25 

Input til årsberetning. Hvad er 
vigtigt at få med? 
 

   Grøn skole, 2-deling af Kildevældsskolen, byggeri, digital 
dannelse, kontaktforældremøder, markedsdag, forkælelse 
af skolepatrulje og personale. Indskrivningsaften og 
KKFO´erne.  
 
Bestyrelsesindsats: En forælder har holdt ”åbent hus” på 
legepladsen, for at give folk mulighed for at se skolen og 
legepladsen i weekenden. Det var en god start, hvor der 
også blev samlet skrald. 
 

19.25-
19.50 

Nyt fra KKFO’ernes forældreråd    Alm:  
Forælder orienterer om: 
KKFO´en flytter over i Nord, stuen, så længe Stifinderen  
renoveres. 
Tydelighed om hvor de forskellige voksne er og hvordan de 
arbejder. 
Der må ikke længere benyttes skærm i KKFO-tiden. 
Det pædagogiske personale er meget glade for den nye 
leder. 
 
Der har været pædagogisk tilsyn. Der er lavet planer for 
KKFO´ens videre udvikling. 
De voksne er gode til at se børnene og har god 
kommunikation med børnene. 
Legepladsen er ikke i orden. Gårdmændene har sørget for 
at legepladsen er sikkerhedsmæssig forsvarlig. Når 
byggeriet stopper, skal legepladsen renoveres, så den også 
kommer til at fremstå fin. 
 
Spec:  
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Der laves en kaffeeftermiddag hvor forældrene kan møde 
hinanden. 
Forældre med til et åbent hus -arrangement, hvor de nye 
børn med forældre ser skolen. 
De to der sidder med i bestyrelsen for special aftaler med 
KKFO-leder hvordan information gives videre til bestyrelsen. 

19.50-
20.00 

 Nyt fra personalet 
 

   Alm: 
Medarbejderne er optaget af at flytte og komme på plads, 
ny struktur og overleveringer, ansættelser af personale og 
af ny leder. 
Spec: 
Folk har været meget ude af huset og lave spændende ting. 
Der er lavet skemaer og opgavefordelinger. Personalet er 
ved at gøre klar mentalt til at flytte tilbage til 
Kildevældsskolen. 

20.00-
20.10 

Ledelsen 
Evt. udfordringer  
Elev -og personaleomsætning 

   Alm: 
Vi har udfordringer, med nogle langtids sygemeldinger. Det 
presser de andre i teamet. 
Vi har fået en opsigelse fra en lærer fra udskolingen pgr. 2-
delingen. 
Spec:  
Kun en énkelt sygemelding. 
Nogle elever på 6. og på 5. klasse stopper. 

20.10-
20.20 

Kort drøftelse af årshjulets 
indsatsområder og evt. justeringer 
Se bilag 

   Dejligt overblik. 
Fælles møde med KKFO´erne skal i årshjul evt. i oktober. 
Erstatning for lektier – hvordan informerer vi forældre? 
Vagthund på facebook Østerbrogruppen/Sociale medier – 
hvordan breder vi det gode budskab om Kildevældsskolen. 
Markedsdag 
Grøn skole i starten af skoleåret.  

20.20-
20.30 

Skolefonden: 
Status på økonomi (Stine) 
Hvad bliver pengene brugt til? 
Hvor mange søger fonden? 

   Formanden kontakter den der står for skolefonden. 
Der er vedtægter for skolefonden samt beskrivelse af hvad 
man søge tilskud til. 
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Hvor meget blev samlet ind til 
Markedsdagen? 

20.30- 
20.35 

10. EVT 
Og punkter til næste gang 

   Princip for samarbejdet mellem bestyrelsen og KKFO. 
Fastholdelse af elever på Kildevældsskolen.  

 


